
Zápis z 2. zasedání Akademického senátu FCHI dne 1. 4. 2011
(číslujeme od prvního zasedání po zvolení v březnu 2011)

Přítomni: Dr. Ing. Pavel Vrbka 403
Ing. Jiří Lindner, Ph.D. 409
Ing. Ladislav Fišer, Ph.D. 444
Ing. Pavel Hrnčiřík, Ph.D. 445
Ing. Jiří Maršálek dokt. st. program
Aleš Novák student

Omluveni: Ing. Kamil Záruba, Ph.D. 402
RNDr. Miroslava Dubcová, Ph.D. 413
Ing. Dana Strachotová, Ph.D. 437
Ing. Jiří Dohnal dokt. st. program
Bc. Eva Hofmanová student

1. Informace z kolegia děkana:

• AS VŠCHT schválil globální rozpočet školy a bude se vbrzku připravovat rozpočet fakulty.

• Ve školním IS se připravuje modul „výkaz práce“ navazující na docházku, pro podporu
projektů, kde je výkaz práce požadován.

• Proděkanka Prof. Urbanová konstatovala špatnou informovanost žadatelů IGA.

• O červnový termín bakalářských SZZ, který děkan na popud AS prosadil, projevilo zájem
cca 45 studentů FCHI.

• Pro studenty, přijímané na magisterské studium, kteří nesplňují 100 kreditů z vybraných
předmětů, bude ústní přijímací zkouška. Zkušební okruhy budou podle oborů, zveřejněny
budou na webu od 10.4. 2011.

• Plánuje se optimalizovat školní multilicence na SW, podklady z pracovišť byly
centralizovány za fakultu a předány dál.

• Na e-mailový dotaz studentů, zaslaný místopředsedou AS Ing. Maršálkem, odpověděla
paní proděkanka Prof. Urbanová také písemně.

2. Předseda AS aktualizoval složení AS na webu fakulty a požádal jednotlivé členy o kontrolu,
emailových adres, telefonních čísel a čísel místností. Zároveň požádal členy o dodání fotografií
na tento web.

3. Různé: AS na popud místopředsedy diskutoval problém zavádění elektronických výplatnic a
rušení papírových. O této problematice není mezi zaměstnanci dostatek informací. Je otázkou,
zda to povede k úsporám, stejně si zaměstnanci budou výplatnice tisknout a centrální tisk by
zřejmě vyšel globálně pro školu levněji.

4. Termín příštího řádného zasedání je domluven na pátek 22.4. 2011 ve 1300 na děkanátě.

V Praze 4.4. 2011
Ing. Ladislav Fišer, Ph.D.
předseda AS FCHI


